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Beste Dick,

Hieronder vind je de vragen van de LPF fractie met betrekking tot de begroting 2019-2022,

1. We zien binnen de begroting meerdere posten voor Externe Positionering verdeeld over de begroting, open armen beleid, 
marketing etc. Kan het college ons een overzichtje geven van alle posten die gebruikt worden voor Marketing, Externe 
Positionering en andere zaken om gunstiger ondernemersklimaat te creëren voor buiten het Westland?

2. Wij zien in de begroting geen kosten voor het direct verbeteren van busverbindingen in kleinere kernen, hoe springt het college 
hiermee om in de toekomst of waar is dit in begroot?

3. In het programma Economische en Ruimtelijke ontwikkeling wordt volop gesproken over kansen voor Westlandse ondernemers 
in het buitenland en de daarbijbehorende investeringen. Echter, hoe zorgt men ervoor dat dit bekend is en wordt onder de 
Westlandse ondernemers en dan vooral voor de voor hen belangrijke regio's? Op dit moment worden er bijvoorbeeld 
handelsmissies georganiseerd waar veel bedrijven geen kennis van hebben ondanks dat zij hier mogelijk wel baat bij zouden 
hebben.

4. blz 33 OBWZ, Voorziening van 38,9 Miljoen. Betreft dit de totale voorziening op de balans voor OBWZ op dit moment?

5. blz 42, Kan men de grote mate van afnemende posten in de toekomst wat betreft ‘Bouwgrondexploitatie’ en 'Economische 
Stimulering’ onderbouwen?

6. blz 93. Wij lezen de uitbouw van Account Management en dat er de afgelopen járen 4 zogenaamde topbedrijven in het 
Westland zijn gevestigd. Wat moet de uitbouw van Account Management kosten, en wat kost dit naar ratio per binnengehaald 
bedrijf?

7. blz 117. Onder concernstelposten verwacht men een relatief hoge stijging van het Renteresultaat onder de algemene 
dekkingsmiddelen, het is dit onderbouwd en verklaarbaar?

8. blz 121. Bij ondersteunende activiteiten zien we een stijging van rond de 600K op personele lasten, ook zien we dat het college 
van plan is om meer geld uittrekken in de breedste zin van het woord voor de aanvulling van de ambtelijke organisatie. Echter zijn 
wij niet terug wat de kosten zijn voor het uitvoeren en opstellen van een integraal personeelsbeleid/plan.

9. Blz 36. Verbeteren waterkwaliteit: Handhaving op de aansluitverordening riolering', Hiervoor is een aantal járen gelden al extra 
budget voor uitgeven en blijkbaar is dit nog niet (geheel) uitgevoerd. Wat is de stand van zaken hierin?

10. Blz 70. Goede bereikbaarheid en verkeersveiligheid. Over dit onderwerp wordt weinigtot niets genoemd over de kernen zelf? 
Hoe gaat dit op, aangepakt worden?

11. Blz 82 Verzakkeningen , bodemdaling De Lier. Hier gaat eerst veel geld en tijd in monitoring zitten maar daardoor schuiven de 
daadwerkelijke oplossing verder naar achteren. Kan dit sneller uitgevoerd worden en wat wordt er in de tussentijd gedaan met de 
problemen?

12. Op Ruimte gaat voor 2019 tot 2023 weer een nieuw beheersplan worden vastgesteld dus daar is nu weinig over te vragen of 
op te merken, kan komt ook de budgetverdeling aan de orde. Wel een algemene vraag over het Ruimtelijk Domein als geheel. 
Daar wordt met 19 fte’s uitgebreid. De vraag is zijn dit nieuwe functies of wordt daar nu vooral voor ingehuurd? 19 fte's is een 
behoorlijk aantal.

13. Algemene vraag over inhuur externe. Periode gaat van 18 maanden naar max 36 maanden, Er kon nu toch ook al verlengd 
worden? Gaat alle inhuur dan naar 36 maanden of moet dit vooraf vastgesteld worden per project? In de praktijk wordt inhuur na 
18 maanden beëindigd en wordt gewoon een volgende aangesteld. Zeker als de externe kritiek heeft op de organisatie.

14. We zijn een stijging in de inhuur van flex personeel via 'Flextender1, deze werken vanuit Zoetermeer. Zitten er voor de 
Gemeente Westland extra kosten verbonden om dit centraal in eigen beheer te houden, daar er op deze wijze personeel met 
kennis van het Westland kan worden aangetrokken?

15. Blz 48 Wij missen hier eventuele kosten voor het behouden open zwemwater wateringen, iets wat wel wordt genoemd in het 
uitvoeringsprogramma, kan het college hier een uitleg over geven?
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16. Biz 15 :0m tot een expositiecentrum te komen moet de gemeente WL deelnemen in een vennootschap. Na 5 jaar worden de 
aandelen door één van de andere deelnemende partijen overgenomen.
Welke garanties staan daartegenover?

17. Blz 23 : MRDH. Het valt ons op dat naast economie en bereikbaarheid er ook nadrukkelijk de woorden wonen en recreëren 
naar voren komen.
Is het college het met ons eens dat de deelname van WL in de MRDH zich beperkt tot de ‘tafels’ economie en bereikbaarheid?

18. Blz 26 : Open armen beleid
Het zogenaamde Rode Loper Team werkte veel samen met Westland Marketing. Die stichting verlaat de rode loper in 2018 en 
deelt uw college dan ook de conclusie dat strategisch accountmanager en de business development manager per 1 januari 2019 
hun taken kunnen beëindigen voor de Gem Westland?

19. Blz 81 : Fysieke leefomgeving
Bij de begrotingsbehandeling in nov 2017 heeft de raad de Motie Beter Groen aangenomen. De ínhoud van de motie was vrij 
expliciet en komt nergens terug in dit stuk. Waarom wordt er geen uitvoering aan de motie gegeven?

20. Blz 101 : Bestuur en veiligheid
Bij de start van dit college waren de particuliere beveiligingsbedrijven nog prominent op ‘papier1 aanwezig als een stuk extra 
veiligheid zolang de politiecapaciteit ondermaats is. Waarom wordt er geen budget opgenomen om per 1 januari 2019 de 
samenwerking te starten?

21. Blz 126 : Toeristenbelasting
Er is een minimumbedrag van 1,25 per overnachting. Arbeidsmigranten die niet ingeschreven zijn bij de gemeente dienen dus 
toeristenbelasting te betalen. Hoeveel toeristenbelasting is er in 2018 geïnd bij de 2 ‘polenhotels’ en wat dragen de 'echte' 
toeristen totaal bij? Graag een uitsplitsing!

22. Blz 128 Leges
Afgelopen jaar heeft onze fractie vragen gesteld over de hoge leges bij aanvraag van bv een dakkapel waar de leges hoger waren 
dan de verbouwing. Hoe gaat de gemeente burgers voorlichten indien zoiets zich voordoet? Dit item werd met name genoemd in 
het coalitieakkoord maar komt nergens terug!

23. Blz 223 Reserves en Voorzieningen
Wat ziet het college als wenselijke ondergrens van de Algemene Reserve en met welke onderbouwing?

Grt, Max
Fractie LPF Westland
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